
Protokoll fra årsmøte i Sollihøgda Velforening

Tirsdag2S mars 2032 kl. 18.00 på Sollihøgda barnehagelgrendehus

Før selve årsmøtet presenterte Bjarte Næss og Henrik Kvikne, begge fra Skanska, nytt rundt
byggingen av ny El6. Det var en interessant oppdatering som til fulle viste hvor komplisert
og omfattende et slikt prosjekt er.

Selve årsmøtet startet ca kl 19:15

1. Åpning.
Styreleder Jorun Skaret ønsket alle velkommen. Fire i styret var til stede, mens Roar
Nyheim hadde sykdomsforfall. Totalt 21 stemmeberettigede husstander ogtotalt24
personer møtte opp. Britt Kvamme og Christine Prøsch sørget for sjekk mot
medlemsregister og utdeling av'stemmelapper'.

2. Godkjenning av innkalling og dagsorden
Alle husstander har fått innkalling i postkassen. Endelig agenda ble opplyst på
Facebook, på hjemmesiden til Sollihøgda Vel og ved oppslag ved postkassestativ på
Sollihøgda.
Innkalling og agenda ble godkjent.

3. Konstituering
Jorun Skaret ble valgt til møteleder og Egil Bjørgo som referent.
Katarina Zwilgmeyer og Ann Ahlqvist ble valgt til å underskrive protokollen.

4. Årsberetning 2022t2023
Jorun Skaret leste opp et resyme av årsberetningen og den ble deretter godkjent uten
kommentarer.

5. Regnskap/revisjonsberetning
Britt Kvamme gikk gjennom regnskapet.
Regnskapet ble godkjent uten kommentarer.

6. Innkomne saker
Det var kommet inn en sak til årsmøtet: 'Digital vannmåler må være valgfritt i Hole
kommune'. Forslagsstiller: Roy Hammerø

Styret sin innstilling til denne saken var at den måtte awises da den ikke er av en type

som en velforening skal ta stilling til. Styret hadde på forhand konsultert Vellenes

Fellesorganisasjon som sterkt frarådet årsmøtet å ta stilling til denne saken.

Forslagsstiller var sterkt uenig i styrets innstilling og mente saken ikke kunne awises.
Han refererte også til en tilsvarende sak i2017 (galdt eiendomsskatt i Hole) som da

ble behandlet av årsmøtet. Styrets leder repliserte at med den kunnskap styret har nå

burde saken i 2017 ha blitt awist. Forslagsstiller var også misfornøyd med at hans

forslag ikke ble delt ut på årsmøtet.
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Det ble litt diskusjon om saken. Til slutt bad styrets leder årsmøtet om å stemme over

om saken skal awises. Dette ble vedtatt med stort flertall ved håndsopprekking.

7. Valg
Ingemar Skaret fra valgkomiteen la fram forslag til valg. Roar Nyheim har flyttet fra
Sollihøgda og er derfor ikke aktuell for styret lenger. Christine Prøsch ønsker ikke

gienvalg. Egil Bjørgo har sagt seg villig til gienvalg. Christine Prøsch har representert

Bærumssiden av Sollihøgda ogbør erstattes av en ny representant fra Bærumssiden.

Valgkomiteens forslag var som følger:

Valgkomiteens forslag ble vedtatt ved akklamasjon.

Styret foreslo følgende valg av valgkomite:

Leder:

Styremedlem:

Styremedlem:

Styremedlem:

Styremedlem:

Revisor:

Revisor:

Valgkomite:
Valgkomite:

Egil Bjørgo

Referent

Jorun Skaret

Egil Bjørgo
Britt Kvamme
Ketil Jørstad

Jon Østlyngen

Christine Prøsch

Monica Sørlie

Ingemar Skaret

Svein Solheim

Ikke på valg
Gjenvelges for 2 år

Ikke på valg

Ny, velges for 2 år

Ny, velges for 2 år

Ny, velges for 2 år

Gjenvelges for 2 år

Ikke på valg

Gjenvelges for 2 år

Ahlqvist

Styrets forslag ble vedtatt ved akklamasjon.

Avslutning

Styreleder takket de som går ut av sine verv for innsatsen, takket for oppmøtet og
ønsket alle vel hjem.

Sollihøg da, 28 mars 2023
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